

## Protokoll 20200827

### Ungdomssektionsmöte

- Nästa möte är den 1/10.
- Alla lagledare lägger ut den reviderade spelarmappen på den egna laget-sidan.
- Spelschema finns klara. Hittas på Västergötlands hockeyförbunds hemsida.
- Alla lag kollar över om något fattas utöver match- och träningströjor. Se även till så att det finns fullvärdigt sjukvårdsmaterial. Ta med önskemål till nästa möte.
- Förråd: 12:orna tar över 06:ornas förråd och 06:orna flyttar in i 05:ornas förråd.
- Låsning av förråd: Det fungerar dåligt med hänglås. Johan Kylbrink kollar upp alternativ och pris.
- Träningsgrupper: 07/08, 09/10, 11/12 (+ några enskilda träningar)
- Pappersutlämning: Pappersbeställning ska vara inlämnad senast v. 40.  
Beställningspapper kommer ut snart!
- Tränarutbildning: Ledare måste kolla upp vilka utbildningar som de ska gå. Maila P-A eller Jocke.
- Alla ledare som finns runt laget ska lämna in utdrag ur polisregistret.
- Sponsorhuset: Anna Broberg tar fram material och visar hur det fungerar.
- Föreningscupen: Arbetsuppgifter kommer bli klara den 1/9. Skickas ut till lagledare som delar ut arbetsuppgifterna.
- Hockeyskolan: Lars Andersson är ansvarig. Bjuds in till nästa ungdomssektionsmöte.
- Önskemål om gemensamma matchdamasker till lagen. Jocke kollar upp detta!

- Önskemål om kontinuerliga tränarmöten under året.